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PROTOKÓŁ  Nr VII/15 
z posiedzenia Sesji Rady Miejskiej w Chęcinach odbytego 

 w dniu 24 marca 2015r. w lokalu Centrum Kultury i Sportu w Chęcinach 

 
             Sesja rozpoczęła obrady o godz. 9,15. Obradom przewodniczyła Przewodnicząca 
Rady Miejskiej radna Danuta Mochocka. 

             Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:  
Janus Zenon – Wicestarosta Kielecki 
Barwinek Ryszard – V-ce przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego 

Bielecki Kazimierz – radny Powiatu Kieleckiego 
Burmistrz Gminy i Miasta, Pan Robert Jaworski 

Kierownictwo Urzędu Gminy i Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy, 
sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych oraz mieszkańcy Miasta Chęciny 
              Szczegółowy wykaz zawierają załączone do protokołu listy obecności. 

               Po dopełnieniu przez Przewodniczącą Rady ceremonii powitalnych, przystępując 
do zasadniczej i formalnej części posiedzenia, Przewodnicząca Rady stwierdziła na 
podstawie załączonej listy obecności, że spośród 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych (nieobecny radny Tomasz Dulny, spóźnił się na posiedzenie i dołączył o godz. 
9,45). Oznacza to, iż posiedzenie jest prawomocne do podejmowania obowiązujących 
uchwał i postanowień.             

W toku dalszej części obrad, Przewodnicząca Rady wskazując na przekazaną        
w zaproszeniach na dzisiejsze posiedzenie zarówno radnym jak również przewodniczącym 
jednostek pomocniczych Gminy, tematykę sesji, przypomniała zebranym, iż obrady sesji są 

nagrywane, a proponowany porządek dzisiejszych obrad obejmuje następująca tematykę:  
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

2. Akceptacja treści protokołu z obrad Sesji Rady z dnia 30.01. i 03.03.2015r. 
3. Sprawozdanie Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a/ funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016 - druk  1 
b/ wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2015r. – druk nr 2 

c/ zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 10/III/14 z dnia 23 grudnia 2014r.  w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chęciny na lata 2015-2022 – druk nr 3  

d/ przystąpienia Gminy Chęciny do realizacji projektu systemowego w ramach 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja Integracji 
Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałanie 7.1.1. Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 

pomocy społecznej – druk nr 4 
e/ utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015r. – druk nr 5 

f/ wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego  – druk nr 6 
g/przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Chęciny na rok 2015 – druk nr 7 

h/ określenia kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
publicznych przedszkoli oraz publicznych innych form wychowania 
przedszkolnego z terenu Gminy Chęciny oraz określenie dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów  - druk nr 8 
i/ zmiany uchwały Nr 329/LXII/13 Rady Miejskiej w Chęcinach   w sprawie ustalenia 

stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych – druk nr 9  
j/ odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym –druk nr  10 
k/ zmiany uchwały Nr 13/III/14 Rady Miejskiej w Chęcinach z dnia 23.12.2014r.                    

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu kieleckiego -druk nr 11 
5. Informacja o rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody Świętokrzyskiego- druk nr 12 
6. Analiza rocznego sprawozdania M-G Ośrodka Pomocy Społecznej z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2014 oraz potrzeby związane                   
z realizacją tych zadań. – druk nr 13 

7. Wnioski i zapytania radnych oraz przedstawicieli jednostek pomocniczych 

8. Udzielenie odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
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9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

 W trakcie podjętej dyskusji nad treścią przedstawionego porządku obrad, zabierając 

głos Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski zgłosił wniosek dot. zmiany 
kolejności ustalonego porządku obrad, tj. przesunięcia uwzględnionego w pkt 3 
„sprawozdania Burmistrza GiM z działalności za okres między sesjami” jako pkt 4”a”.  

  Kolejny wniosek został zgłoszony przez przewodniczącą Rady, a dotyczył wyłączenia 
z porządku „rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego – druk nr 6.  

                 Kontynuując swoją wypowiedź Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że wspomniany 
projekt uchwały został już rozpatrzony przez Radę na sesji nadzwyczajnej w dniu 19 marca 

br.  
                W związku z brakiem zgłoszeń innych wniosków i uwag do przedstawionego 

porządku obrad, Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie trzech odrębnych 

głosowań jawnych, spośród których pierwsze dotyczyło zgłoszonego przez Burmistrza GiM 
wniosku o zmianę kolejności rozpatrywania spraw, drugie - o wycofanie z porządku 
posiedzenia projektu uchwały oznaczonego jako druk nr 6, a trzecie – całości uzupełnionego 

o przyjęte poprawki porządku obrad. We wszystkich trzech turach głosowania radni 
głosowali jednomyślnie (nie było głosów wstrzymujących się ani przeciwnych).  

               

ad. 2 
         Przewodnicząca Rady potwierdzając fakt, iż nikt z radnych nie wniósł uwag                  
i zastrzeżeń do treści udostępnionych w Biurze Rady protokołów obrazujących przebieg 

obrad Sesji Rady Miejskiej w dniach 23 grudnia 2014r. – zarządziła przeprowadzenie 
głosowania jawnego w wyniku którego protokół o którym mowa został przyjęty 
jednogłośnie. 

 
ad.3 – przeniesiony jako pkt 6a 
ad. 4  

        Kontynuując obrady, przystąpiono do rozpatrywania zgodnie z przyjętymi zmianami  w 
porządku obrad, projektów uchwał  w brzmieniu oznaczonym  w odpowiednich drukach, 

których pełną treść łącznie z przedstawionymi uzasadnieniami otrzymali wszyscy radni oraz 
zaproszeni sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych. (Oznaczone druki projektów 
uchwał stanowią załącznik do niniejszego protokołu). 

        Przewodnicząca Rady przed przystąpieniem do rozpatrywania każdego projektu 
uchwały przedstawiała zebranym wypracowane przez Komisje wnioski   i opinie w tym 
zakresie. 

Projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016 - druk  1 
          - przedmiotowy projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisji Rady, 
a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został przyjęty 

większością głosów (spośród 14 radnych uczestniczących w sesji i głosowaniu, „za” 
przyjęciem projektu głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych nie było, a 2 radnych 
wstrzymało się od głosu). Uchwała ta oznaczona Nr 31/VII/15 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy i miasta na 2015r. – 
druk nr 2 uwzględniający wniesione na wspólnym posiedzeniu Komisji zmiany i poprawki. 

                  - przedmiotowy projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje 
Rady, a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został 
przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 29/VII/15 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 10/III/14      

z dnia 23 grudnia 2014r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  i Miasta 
Chęciny na lata 2015-2022 – druk nr 3 
                     Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie              

i pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady, zarządziła 
przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego projekt o którym mowa został 
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przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 30/VII/15 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Chęciny do realizacji projektu 

systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja 
Integracji Społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałanie 7.1.1. Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy 

społecznej – druk nr 4 
                  - przedmiotowy projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje 
Rady, a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji głosowaniu jawnym został 

przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 32/VII/15 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 
Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015r. – druk nr 5 

                  W wyniku zarządzonego przez Przewodniczącą Rady (brak zgłoszeń do 
dyskusji) głosowania jawnego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 33/VII/15 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Chęciny na rok 2015 – druk nr 7 

                     Przewodnicząca Rady wskazując na brak zgłoszeń do dyskusji w tym temacie              
i pozytywne zaopiniowanie projektu przez wszystkie Komisje Rady, zarządziła 
przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego projekt o którym mowa został 

przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 34/VII/15 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów na drugim etapie postępowania 
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli oraz publicznych innych form wychowania 
przedszkolnego z terenu Gminy Chęciny oraz określenie dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów  - druk nr 8 
                  W wyniku zarządzonego przez Przewodniczącą Rady (brak zgłoszeń do 

dyskusji) głosowania jawnego analizowany projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Przyjęta Uchwała oznaczona Nr 35/VII/2015 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 329/LXII/13 Rady Miejskiej w Chęcinach   
w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych  – druk 
nr 9  

                  - przedmiotowy projekt został pozytywnie zaopiniowany (większością głosów) 
przez wszystkie Komisje Rady, a w zarządzonym na skutek braku zgłoszeń do dyskusji 
głosowaniu jawnym został przyjęty większością głosów (spośród 14 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu i w głosowaniu, „za” przyjęciem projektu głosowało 13 
radnych, głosów przeciwnych nie było, a 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała ta 
oznaczona Nr 36/VII/15 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy          
z radnym –druk nr  10 

 
                  przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały wszystkie Komisje Rady 

Miejskiej, a zarządzenie głosowania jawnego,  na skutek braku zgłoszeń do dyskusji,  
poprzedziło wystąpienie Przewodniczącej Rady, która wyjaśniła, iż w tym głosowaniu na 
mocy art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, nie bierze udziału radny Tomasz 

Szczepanik, ponieważ projekt o którym mowa dotyczy Jego interesu prawnego. 
Analizowany projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie 
(spośród 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w głosowaniu udział wzięło 13 

radnych; nie brał udziału w głosowaniu radny Tomasz Szczepanik). Uchwała ta oznaczona 
Nr 37/VII/15 stanowi załącznik do protokołu.   
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 13/III/14 Rady Miejskiej w Chęcinach      
z dnia 23.12.2014r.  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu kieleckiego -
druk nr 11 

                 W podjętej w tym temacie dyskusji, zabierając głos uczestniczący w posiedzeniu 
W-ce Starosta Kielecki Pan Zenon Janus podziękował zarówno radnym jak                        
i Burmistrzowi GiM za uwzględnione dofinansowanie wspólnie realizowanych zadań 

inwestycyjno-remontowych, zwracając jednak uwagę na brak środków na planowane do 
wykonania w roku bieżącym ułożenie chodników przy remontowanej drodze powiatowej        
w Wolicy. Ustosunkowując się do powyższej sprawy, zabierając głos Burmistrz GiM Pan 

Robert Jaworski oraz Skarbnik GiM Pani Jadwiga Sinkiewicz zgodnie zapewnili, że na 
powyższy cel wygospodarowane zostaną środki po uprzednim podpisaniu stosownego 

porozumienia.  
                Przewodnicząca Rady potwierdzając brak dalszych zgłoszeń do dyskusji w tym 
temacie, zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego analizowany 

projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Uchwała ta oznaczona Nr 38/VII/15 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
ad. 5 
         Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych o fakcie wydania przez 
Wojewodę Świętokrzyskiego (pismem znak: IN-III.4130.11.2015 z dnia 09 marca 
2015r. rozstrzygnięcia nadzorczego stwierdzającego nieważność Uchwały Nr 
22/IV/15 dot. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jaźwica” na 

terenie miasta i gminy Chęciny, podkreślając przy tym, że dokument, o którym mowa 
oznaczony, jako druk nr 12 został przekazany zarówno radnym jak również 
przewodniczącym jednostek pomocniczych gminy. (stanowi on również załącznik do 
niniejszego protokołu). W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, 
Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada przyjęła informację do akceptującej 
wiadomości. 
 
ad. 6 
          Kolejną sprawą do analizy której przystąpiono była analiza przedłożonego przez 
Kierownika M-G ośrodka Pomocy Społecznej rocznego sprawozdania z realizacji zadań     
z zakresu wspierania rodziny za rok 2014 oraz potrzeby związane z realizacją tych 

zadań. (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Dokument ten oznaczony 
jako druk Nr 13 został przekazany radnym oraz przewodniczącym jednostek pomocniczych 

gminy   i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
     Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych, iż z treścią tej informacji radni 
szczegółowo zapoznali się w trakcie wspólnego posiedzenia wszystkich stałych Komisji 

Rady.  
           W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji w tym temacie, Przewodnicząca Rady, 
zarządziła przeprowadzenie głosowania jawnego, w wyniku którego przedłożone 

sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie do akceptującej wiadomości. 
          Na salę posiedzeń przybył radny Tomasz Dulny. 
 

ad. 6a  
         Zgodnie z przyjętymi zmianami w porządku obrad, uczestniczy sesji wysłuchali 
przedstawioną przez Burmistrza GiM Pana Roberta Jaworskiego informację obrazującą  
zakres zrealizowanych przez Gminę zadań w okresie międzysesyjnym. Przedstawiona 
informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu, a pełne jej brzmienie zawiera również 
nagranie na płycie CD, stanowiące załącznik do protokołu). 

          
ad. 7 
             Wznawiając obrady po kilkuminutowej przerwie, Przewodnicząca Rady zaprosiła 

zebranych do zgłaszania wniosków i zapytań. 
                    Zgłaszając wnioski i zapytania, głos zabrali: (pełne treści wystąpień zawiera 

nagranie na płycie CD stanowiące załącznik do niniejszego protokołu) 
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Pani Nartowska Bogusława – sołtys msc. Korzecko – zwróciła się z następującymi 
wnioskami i zapytaniami: 
- czy Szkoła Podstawowa w Korzecku jest uwzględniona do termomodernizacji?  

 Udzielając odpowiedzi Burmistrz GiM Robert Jaworski wyjaśnił, że wszystkie obiekty 
stanowiące własność gminy, w tym również budynek SP w Korzecku - są uwzględnione. 

- konieczność obcięcia gałęzi na drzewach rosnących na placu szkolnym w Korzecku,  

- potrzeba usytuowania dodatkowej tablicy ogłoszeń w msc. Korzecko 
Pani Kardaś Aleksandra – sołtys msc. Wojkowiec – wnioskowała w sprawie konieczności 

wycięcia chaszczy na poboczu drogi przez wieś Wojkowiec 

Radna Wanda Polańska – wnioskowała w sprawie pilnej potrzeby wycinki gałęzi drzew na 
zakręcie ulicy Sitkówka w kierunku Czerwonej Góry, 

Pan Orawiecki Jan – wnioskował w sprawie uczulenia wykonawcy sieci gazowniczej, by 
pod rozkładane rury wykonywali podsypkę z piasku, 

Pani Szewczyk Jadwiga  - wskazując na ogromne zniszczenia drogi dojazdowej do pól       

w msc. Siedlce przez firmę wykonującą sieć gazowniczą, wnioskowała o podjęcie 
interwencji w sprawie wyrównania nawierzchni tej drogi, 

Radna Pniewska Małgorzata – zwróciła się z zapytaniem: - czy wykonawca sieci 

gazowniczej jest zobowiązany do wyrównania terenu po wykonaniu prac? 
Radny Jach Waldemar – zwracając się do Kierownika Ref. Budownictwa Pana Jerzego 

Kasińskiego zapytał: na jakim  etapie prac jest aktualizacja dokumentacji dot. przebudowy 

mostka w Łukowej i czy są zabezpieczone wystarczając środki finansowe na to zadanie,  
Pan Bielecki Kazimierz – radny Rady Powiatu Kieleckiego – informując zebranych o 

pełnieniu funkcji Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w 

Radzie Powiatu Kieleckiego, zachęcał zebranych do zgłaszania wniosków i uwag pod 
adresem Starostwa oraz Rady Powiatu. 

Radna Mochocka Danuta – zwracając się do radnego powiatu Pana Bieleckiego – zapytała: 

- czy jest możliwość usytuowania zwalniaczy na drodze powiatowej? 
     Udzielając odpowiedzi Radny Bielecki wyjaśnił, iż obowiązujące przepisy prawa 

zabraniają instalowania zwalniaczy na drogach powiatowych i wojewódzkich.  

 
ad.8 

             Udzielając odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania, Burmistrz Gminy  i Miasta 
Pan Robert Jaworski odniósł się do każdego ze zgłoszonych zapytań, wniosków                   
i interwencji informując i wyjaśniając zgłaszającym sposób, możliwość i przybliżone terminy 

rozwiązania tych spraw, podkreślając przy tym iż wszystkie tereny na których prowadzone 
były prace związane z instalowaniem sieci gazowniczej muszą zostać przez wykonawcę 
przywrócone do stanu pierwotnego. W związku z licznymi interwencjami w tej sprawie, 

przyjęto zasadę zgodnie z którą, protokół odbioru dla wykonawcy tej sieci zostanie 
podpisany przez upoważnionego pracownika Urzędu, dopiero wtedy, gdy sołtys i radny 
danego środowiska potwierdzą, że nie ma uwag i teren został uporządkowany.  (pełna treść 

wypowiedzi zawarta na płycie CD stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu)              
    

ad. 9 

           Przewodnicząca Rady potwierdzając wyczerpanie założonego porządku obrad           
i dziękując wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu, złożyła wszystkim uczestnikom 
dzisiejszych obrad serdeczne życzenia świąteczne, a następnie  zamknęła obrady Sesji 

Rady Miejskiej. 
 

    Protokołowała:                                                                  Przewodnicząca obrad:  
 
   Teodozja Nowak                                                                     Danuta Mochocka  

 


